

《单词百科:translunar是什么意思?translunar怎么发音?translunar的解释和用法》

英语单词translunar是什么意思?translunar怎么读?translunar怎么发音?简答网为您整理了translunar的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



translunar怎么读

translunar的读音:[trænz'lu:n ə r]

translunar的意思

1、adj.越过月球的，月球轨道外的；天上的，出尘脱俗的；

translunar的近义词

- 1、**superlunar** adj.世外的，毫无道理可言的；
- 2、**superlunary** adj.世外的，毫无道理可言的；

3、**translunary** adj.似梦的，虚构的；

translunar的双语例句

1、Calculation method of translunar trajectories for direct striking in specified conditions

给定条件下直接命中月球轨道计算方法

2、Study of Sorting Algorithm Investigation on Translunar Trajectories for Lunar Impact

排序算法的探讨击中月球的转移轨道研究

3、Technology of the Moon Exploration& Orientation Control for Lunar Probe during Translunar Injection

月球探测技术&奔月变轨过程自旋稳定指向控制

4、In this paper, obtained the translunar trajectory for direct striking the moon, which satisfied some constraints including translunar flight time, lunar landing date.

在给定飞行时间、着月时间、着月入射角及停泊轨道等约束条件下，建立飞月轨道数学模型；

5、An improved model for translunar trajectory calculation is proposed, which can merge lunar status information directly into the analytical model. Calculations and comparisons show that calculation accuracy can be improved without obvious change of model complexity.

提出了一种改进的地月转移轨道计算模型，改进模型将月球状态信息直接融入解析模型中，经计算对比证明在模型复杂度没有明显变化的前提下提高了模型计算精度。

以上是简答网为您整理的translunar怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更

多关于tran

slunar的用法、transl

unar的释义、translunar的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/translunar>